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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Navracsics Tibor, területfejlesztési miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Tervezi-e a fideszes kormány Rákosmente 
önkormányzatának célzott támogatását?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

Rákosmente önkormányzatának költségvetését évek óta szinte nullszaldósra készítik. A 
kormányzati elvonások a XVII. kerület költségvetését is érzékenyen érintették, főleg a gépjárműadó
elvonása. A kerület költségvetésének bevételi oldalát erősíteni kell. Az iparűzési adóbevétel 
Rákosmentén az egyik legalacsonyabb a huszonhárom budapesti kerületet tekintve. A Jobbik 
frakciója épp ezért a 2023-as központi költségvetéshez beadta a módosító indítványát a rákosmenti 
ipari park ügyében, hogy a kerület végre önállóbb legyen költségvetési szinten, de Rákosmente 
fideszes országgyűlési képviselője ezt leszavazta a Fidesz frakcióval egyetemben, ezzel mintegy 15 
milliárd forint kárt okoztak a Rákosmentén élőknek.

 A Jobbik javasolta a valódi, zöld rezsicsökkentést, Rákoskeresztúr energetikai korszerűsítését, mert
hisszük, hogy az energiatakarékosság legfontosabb előfeltétele, hogy ne az utcákat fűtsük.  
Energiahatékonyságot növelő fejlesztéseket javaslunk Rákosmentén, hogy valóban Rákosmente 
legyen a legzöldebb kerület. Ilyen beruházás például a kormány által most ellehetetlenített napelem 
fejlesztések is. Rákosmentén akár az autópályák zajvédő falait átalakítva vagy a Rákosmente 
önkormányzatának tulajdonába lévő oktatási és nevelési intézmények tetején is bőven van lehetőség
új napelem panelek telepítésére. Mindezen fontos fejlesztések érdekében szükségesnek tartjuk az 
önkormányzat célzott megsegítését a jelenlegi nehéz gazdasági és szociális válságban.

 

Várom megtisztelő válaszát!

 



 
Tisztelettel:

 

Dr. Brenner Koloman

2  


